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posiedzenia Rady Osiedla Blachownia
z dnia 06.09.2021 roku

Posiedzenie otworzyła @ godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie :

1 Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 8 członków Rady
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał;
powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej;
przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do
którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli
uwag;

Porządek obrad:
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania.
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami.
4. Omówienie wniosków do budżetu miasta K—K na rok 2022
5. Końcowe sprawozdanie Przewodniczącej i ZRO z pracy RO podczas kończącej się kadencji
2017/2021
6. Omówienie bieżących spraw dotyczących osiedla - omówienie pomysłów zachęcania
mieszkańców do głosowania na zadania Budżetu Obywatelskiego.
Omówienie harmonogramu wyborów do Rady Osiedla na kadencję 2021//2024
7. Wolne wnioski
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Ad. 1
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie
listy obecności.
1Ad. 2
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag.
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 8 członków RO.
Ad.3,4,6
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań,
przewodnicząca omówiła kolejne działania jakie podjęto w temacie głosowania n zadania Budżetu
Obywatelskiego. Zebrani dyskutowali jak zachęcić mieszkańców do aktywnego udziału w
głosowaniu na wybrane zadania BO. Padło kilka propozycji (spotkanie z zaproszonymi seniorami
przy kawie w dniu głosowania) aby umożliwić im pomoc.
Omówiono wnioski kierowane do RM na rok 2022
- Remont ul. Broniewskiego do ul Zwycięstwa
- Rewitalizacja terenów zielonych po remoncie ul. Tuwima
Ad.5
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z przebiegu kadencji. Podziękowała radnym za
współpracę i zachęciła do dalszego angażowania się w tak trudne zadania jakie czekają nową radę.
Omówiła harmonogram wyborów do Rady Osiedla na kadencję 2021//2024.

Wobec wyczerpania porządku obrad — prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:30

W załączeniu:
1 lista obecności
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UL. PIRAMOWICZA 32

W związku z przystąpieniem do opracowania projektu budżetu miasta na rok 2022 Rada
Osiedla Blachownia sklada następujące wnioski:

1. Wniosek dotyczący remontu ul. Broniewskiego i ul. Zwycięstwa
2. Wniosek o rewitalizację zieleni wzdłuż ul. Tuwima

Ad. 1
Ulica Broniewskiego jest jedną z ulic która nie była remontowana od 20 lat. Jej
nawierzchnia jest już bardzo zniszczona. Budowana jeszcze z płyt które obecnie się
rozchodzą tworząc niebezpieczne dziury i koleiny. Wykonanie remontu tego odcinka drogi
w znacznym stopniu poprawi bezpieczeństwo i estetykę terenu na jakim ona się znajduje.

Ad. 2
Tereny zielone które obecnie są obsiane trawą w czasie lata stają się pustynią. Nasadzenia
roślinności pozwoli uatrakcyjnić tereny i pomóc w zatrzymaniu wody w glebie.


